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Baikal Summer Educational Program 

Russia, Siberia and Lake Baikal,       July 5 - August 19, 2019 

 

From July 5 to August 19, Baikal Summer Educational Program was held with two 

participants from Kazakhstan, one sister from Ulyanovsk and a Second Generation 

brother. Two members of the One-year program 2018-2019 also participated in the 

program. Anna Goryunova was the captain, and Evgeny Mirzyanov was gaining an 

experience in order to lead the program in the next year. Read more ... 



 

 

 

 

Летняя образовательная Байкальская  программа  
5 июля – 19 августа 2019 года, Россия, Сибирь и Байкал  

С 5 июля по 19 августа проходила летняя образовательная 

Байкальская  программа,  при участии  двух гостей из Казахстана, сестры из 

Ульяновска  и брата второго поколения. В программе также приняли участии 

два члена годовой программы 2018-2019 года. Анна Горюнова была 

капитаном,  а Евгений Мирзянов  перенимал опыт, чтобы в следующем году 

возглавить программу. Читать дальше... 

  

 

 

 

Vilnius Parents and Children Enjoy Family Sports 
Festival 

 August 31, 2019 

On August 31 Lithuanian members took part in a Family Sports Festival that was 

held in the Vilnius Castles Park area. The festival was organized by the blessed 

family of Ina and Ko Kyong Lee and a group of volunteers—elder blessed children 

and one new guest. Read more... 

  

Фестиваль семейного спорта в Вильнюсе  
31 августа 2019 г.  

31 августа в Вильнюсском замковом парке прошел Фестиваль семейного 



 

 

 

спорта. Организаторами фестиваля были благословлённая семья Ины и Ли Ко 

Кёнг и группа волонтеров – команда старших детей из благословлённых семей, 

включая одного нового гостя. Читать дальше... 

  

 

 

Moscow Members Offer a ‘Festive’ Blessing 
 September 14, 2019 

Married couples visiting a Moscow Region village festival could renew their marriage 

vows at a ceremony organized by FFWPU members. Representing the 

SuperSEMEYS family club, our members gathered in the village of Bolshiye Dvory in 

the Pavlovo-Posadsky District on September 14 and spent the day at the "7th Fest" 

regional festival which was held in the Knyazhy Dvor museum-exhibition 

complex. Read more... 

  

Фестиваль в Павловском Посаде 
 14 сентября 2019 г. 

14 сентября члены нашего семейного клуба "СуперСЕМЕЙки" в лице 

Шушеровых Максима и Оксаны, Шуршилиных Михаила и Лилии, Косаревых 

Александра и Нины, Ефремова Леонида, Чвановой Ирины и Князевой Елены 

приняли участие в IV региональном Семейном фестивале "7я Фест", который 

проводился в музейно-выставочном комплексе «Княжий двор», д. Большие 

дворы (г. Павловский-Посад.) Читать дальше... 

  

 


